
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 27. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 837
Hvad er årsagen til at den økonomiske ramme, som hidtil har været styret af
Øfeldt Centrenes aftalte kapacitet, nu i stedet skal styres af, hvilke diagnoser
der havde eller ikke havde adgang til vederlagsfri behandling på Centrene ved
fastsættelsen af rammen for den vederlagsfrie specialiserede ambulante be-
handling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Özlem Sara Cekic (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ozlem.Cekic@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karen J. Klint
formand
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